

UBD, UNISSA, UTB anjur Doa Kesyukuran sempena Ulang Tahun Hari Puja Usia

Oleh : Nooratini Haji Abas

Foto : Ihsan Universiti Brunei Darussalam

TUNGKU LINK, Rabu, 17 Februari. - Universiti Brunei Darussalam (UBD); Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA); bersama Universiti Teknologi Brunei (UTB), mengadakan Majlis Doa Kesyukuran dan Membaca Surah Yaa Siin sempena Ulang Tahun Hari Puja Usia Yang Ke-47 Duli Yang Teramat Mulia Paduka Seri Pengiran Muda Mahkota Pengiran Muda (Dr.) Haji Al-Muhtadee Billah ibni Kebawah Duli Yang Maha Mulia Paduka Seri Baginda Sultan Haji Hassanal Bolkiah Mu'izzaddin Waddaulah, Menteri Kanan di Jabatan Perdana Menteri selaku Pro Canselor UBD, Pro Canselor UNISSA, Pro Canselor UTB, yang berlangsung di Masjid Universiti,

UBD, di sini.

Hadir selaku tetamu kehormat majlis, Setiausaha Tetap (Pengajian Tinggi), Kementerian Pendidikan, Dr. Haji Azman bin Ahmad.

Juga hadir, Naib Canselor UBD, Datin Dr. Dayang Hajah Anita Binurul Zahrina binti Pehin Orang Kaya Laila Wijaya Dato Seri Setia Haji Awang Abdul Aziz; Rektor UNISSA, Dr. Awang Haji Norarfan bin Haji Zainal; bersama Naib Canselor UTB, Profesor Dr. Dayang Hajah Zohrah binti Haji Sulaiman; juga para tenaga akademik, pegawai, kakitangan, para mahasiswa dari UBD, UNISSA dan UTB.

Majlis didahului dengan Sembahyang Fardu Maghrib



SETIAUSAHA Tetap (Pengajian Tinggi), Kementerian Pendidikan (tiga, kiri) pada Majlis Doa Kesyukuran dan Membaca Surah Yaa Siin sempena Ulang Tahun Hari Puja Usia Yang Ke-47 Duli Yang Teramat Mulia Paduka Seri Pengiran Muda Mahkota Pengiran Muda (Dr.) Haji Al-Muhtadee Billah ibni Kebawah Duli Yang Maha Mulia Paduka Seri Baginda Sultan Haji Hassanal Bolkiah Mu'izzaddin Waddaulah, Menteri Kanan di Jabatan Perdana Menteri selaku Pro Canselor UBD, Pro Canselor UNISSA, Pro Canselor UTB.

Berjemaah, Sembahyang Sunat Hajat, diteruskan dengan Sembahyang Fardu Isyak Berjemaah, diimamkan oleh Imam

Masjid Universiti, Awang Mohammad Amirul Rahmad bin Haji Mohammad yang juga mengetuai bacaan Surah Yaa Siin

dan Doa Kesyukuran. Majlis merupakan acara tahunan yang dianjurkan oleh ketiga-tiga universiti berkenaan.

Kerja kecemasan penggantian injap air

Siaran Akhbar : Jabatan Kerja Raya

BANDAR SERI BEGAWAN, Rabu, 17 Februari. - Jabatan Kerja Raya (JKR), Kementerian Pembangunan ingin memaklumkan orang ramai mengenai kemungkinan akan berlakunya gangguan bekalan air / tekanan air rendah yang disebabkan oleh kerja-kerja kecemasan penggantian injap air di Loji Rawatan Air Bukit Baru.

Kerja-kerja kecemasan ini akan dilaksanakan pada hari ini, 17 Februari 2021, jam 9.00 malam dan akan menjejaskan beberapa kawasan seperti Kampung Batong, Kampung Masin, Rancangan Perumahan Negara Perpindahan Lugu, Jalan Pasir Berakas serta kawasan sekitarnya.

Walau bagaimanapun, jabatan ini ingin memberi jaminan kepada orang ramai bahawa setiap langkah telah diambil untuk menangani masalah tersebut dan jabatan berusaha untuk melaksanakan pembekalan air kembali seperti biasa secepat mungkin.

JKR juga ingin mengambil peluang ini untuk memohon kerjasama semua pihak untuk berjimat cermat di dalam penggunaan air serta menghubungi Talian Darussalam 123 bagi pembekalan air bersih melalui tanker atau sebarang aduan berhubung pembekalan air bersih.

Sekali lagi, JKR ingin memohon maaf atas kesulitan yang dialami dan ingin merakamkan rasa syukur atas kefahaman dan kesabaran orang ramai.

Bantu kesan Ahammed Rone

Siaran Akhbar dan Foto : Pasukan Polis Diraja Brunei

maklumat mengenainya, sila hubungi Balai Polis Muara menerusi talian telefon +673 2770140 dan juga boleh menghubungi Talian Kecemasan Polis 993 atau mana-mana balai polis yang berdekatan.



BANDAR SERI BEGAWAN, Rabu, 17 Februari. - Pasukan Polis Diraja Brunei (PPDB) ingin memohon kerjasama dan bantuan orang ramai untuk mengesan seorang pekerja asing lelaki yang lari daripada majikan.

Butir-butir keterangan mengenainya adalah seperti berikut : Ahammed Rone, 24 tahun, warganegara Bangladesh dengan nombor pasport EA0276099.

Jika terdapat sebarang

AHAMMED Rone, 24 tahun, warganegara Bangladesh, yang dilaporkan lari daripada majikan.

Persatuan ReLA terima sumbangan 60 naskhah buku cerita

BANDAR SERI BEGAWAN, Jumaat, 19 Februari. - Persatuan Membaca dan Literasi Brunei (The Reading and Literacy Association - ReLA) dengan kerjasama Suruhjaya Tinggi Kanada ke Negara Brunei Darussalam mengadakan sesi membaca buku bagi pelajar-pelajar sekolah rendah di negara ini.

Seramai 17 pelajar sekolah rendah, Tahun 1 hingga 3, dari Sekolah Rendah (SR) Kapok dan SR Mentiri juga pelajar-pelajar tadika dari Sekolah St. Andrew menyertai sesi membaca buku, antara lain bertujuan untuk mendorong tabiat membaca dalam kalangan kanak-kanak daripada peringkat sekolah rendah.

Dalam sebuah wawancara, Pesuruhjaya Tinggi Kanada ke Negara Brunei Darussalam (NBD), Puan Yang Terutama Jeanette Stovel menyatakan, bahawa ia merupakan salah satu aspirasi beliau untuk menyokong perkembangan literasi dalam kalangan kanak-kanak tempatan dan menganggap perihai ini boleh dipupuk dengan menggalakkan kebiasaan membaca dari pendidikan awal kanak-kanak tersebut.

Puan Yang Terutama turut memuji sektor pendidikan di NBD atas usaha berterusan yang sangat baik dalam meningkatkan perkembangan literasi di negara ini, dalam situasi yang beliau anggap serupa di negara tempat asal beliau, iaitu Kanada.

Sementara itu, Presiden Persatuan ReLA, Dr. Malai Zeiti binti Sheikh Abdul Hamid juga berharap, lebih banyak organisasi kerajaan dan bukan kerajaan akan terus memberikan komitmen dengan mengadakan pelbagai usaha bagi meningkatkan kompetensi literasi dan kemahiran membaca dalam kalangan generasi muda di negara ini.

Beliau juga berharap agar Persatuan ReLA akan terus menjadi platform berkesan untuk kolaborasi berterusan bersama pelbagai agensi tempatan dan



PUAN Yang Terutama Pesuruhjaya Tinggi Kanada ke Negara Brunei Darussalam semasa sesi membaca buku bagi pelajar-pelajar sekolah rendah di negara ini.

Siaran Akhbar dan Foto : Persatuan Membaca dan Literasi Brunei - ReLA

antarabangsa, dalam masa yang sama, untuk memupuk pertukaran pengetahuan dan budaya di antara agensi-agensi ini.

Acara ini diserikan dengan pemberian sebanyak 60 naskhah buku cerita daripada Pesuruhjaya Tinggi Kanada ke NBD kepada Persatuan ReLA.

Acara ini dihadiri oleh guru besar dan wakil dari sekolah-sekolah yang mengambil bahagian.

Turut hadir bagi menyokong acara tersebut, Pesuruhjaya Tinggi Republik Rakyat Bangladesh ke Brunei, Puan Yang Terutama Nahida Rahman Shumona.

Darussalam Holdings, Icklebooks dan Persatuan ReLA turut menyumbang sejumlah buku

untuk wakil-wakil sekolah dan para pelajar yang hadir.

Sesi membaca buku tersebut berlangsung di Ibu Pejabat Persatuan ReLA, di Kampung Tungku, Gadong.

Persatuan ReLA merupakan sebuah organisasi bukan kerajaan, bertujuan untuk mengembangkan lagi kemahiran literasi dan membaca para belia di negara ini, selain menyokong aspirasi literasi Kementerian Pendidikan, di Negara Brunei Darussalam.

Persatuan ReLA terlibat secara aktif dalam mengadakan aktiviti-aktiviti membaca, berpidato dan memberikan sumbangan buku-buku juga turut menganjurkan pelbagai aktiviti literasi, di negara ini.